
 

VALLDA-SLÄP  

 

 

Verksamhetsberättelse 2024 
 
Styrelsen för SPF Seniorerna Vallda-Släp avger härmed sin berättelse för perioden  

1 januari – 31 december 2024, som är föreningens 42:a verksamhetsår. 

 

1. Styrelsen 

Styrelsen har bestått av: 

Thomas Glassell, Kullavik   ordförande 

Kenth Jendhammar, Kullavik  v. ordförande 

Margaretha Sanne, Kullavik   sekreterare   

Lena Jonsson, Kullavik  v sekreterare 

Barbro Sandberg, Kullavik  kassör 

Kerstin Samuelsson, Särö      medlemssekreterare 

Björn Wennman, Kungsbacka  ledamot 

Kjell Söderström, Kungsbacka ledamot 

Göran Malmqvist, Kullavik  ledamot 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 10 st ordinarie sammanträden inklusive konstituerande 

sammanträde. 

 

 

Övriga förtroendeposter 

Revisorer 

Britt Nilsson, Kullavik   

Gerd Karlsson, Vallda 

Ingrid Mohr, Kullavik  suppleant 

 

 

Valberedning  

Lars Smedberg, Vallda              sammankallande 

Anita Norman, Kullavik 

Margareta Stiernstedt, Kullavik 

 

 

2. Verksamhet 

 

Under våren har 5 st månadsmöten hållits, samt årsmötet i februari och under hösten har 4 st månadsmöten 

hållits, samtliga med trevliga inslag med bl a musik och föredrag. Anmälan till månadsmötena nu även göras 

via Swish förutom via mail eller telefon. 

 

Bussresor har anordnats till Falkenbergsrevyn, Resa till Skarabygden, Resa till Vandalorum och Resa till 

Koberg – julmarknad har genomförts. 

 

Övriga aktiviteter har genomförts enligt vår- och höst-programmen. 

Den 23 september bjöd styrelsen in till funktionärsmöte på Matverket i Kungsbacka. Stor uppslutning och 

samtliga närvarande berättade om sitt uppdrag i föreningen.  

 

Den 21 oktober bjöd styrelsen in nya medlemmar till välkomstmöte. Tyvärr svarade bara 1 person på 

inbjudan. Denna person bjöds då i stället in till ett månadsmöte för att få träffa styrelsen. 

 



 

3. Styrelsearbetet 

Samtliga inplanerade styrelsemöten samt årsmötet har hållits. En styrelseledamot avsade sig uppdraget pga 

sjukdom. Fyllnadsval sker vid årsmötet 2025. 

 

Styrelsen har under året hållit kontakt med medlemmarna via mail, telefon, hemsidan och Facebook-gruppen 

förutom personliga kontakter. 

 

4. Samverkan 

SPF:s Samrådsgrupp 

är samrådsorgan för sex av SPF-föreningarna i Kungsbacka kommun. Ordförandeskapet cirkulerar, i år har 

SPF Tölö Älvsåker haft ordförandeskapet. 4 st sammanträden har hållits under året. 

 

Posam 

är samordningsorgan för samtliga pensionärsorganisationer i Kungsbacka kommun och består av 

representanter från Aktiva Seniorer, Pensionärsuniversitetet, PRO, SKPF och SPF. Posam företräder ca 8 000 

medlemmar och är en viktig aktör för äldrefrågor i kommunen. Posam´s främsta uppgift är att vara ett 

påtryckningsmedel gentemot politiken, kommunen och dess facknämnder. 

  

Posam är informell remissinstans för kommunens plan- och byggnadsprogram och har regelbundet lämnat in 

synpunkter utifrån ett äldreperspektiv på kommunens framtida bygg- och planeringsprojekt. Milton Jonson 

är sakkunnig i dessa frågor och ger underlag för Posam´s remissvar. 

 

5. Ekonomi 

Föreningens ekonomi är god. Balansräkningen omsluter vid årets början 230 162 kr med ett beräknat resultat 

vid årets slut på 258 585 kr. vilket ger ett plus-resultat på 28 423 kr.   Medlemsavgiften för vänmedlem har 

varit oförändrad 80 kr. Beslut togs vid årsmötet att medlemsavgiften för 2024 och 2025 skall 275 kr/år. För 

2026 föreslås höjning av årsavgiften till 300 kr/år om årsmötet godtar det. Ekonomisk redovisning vid 

föreningens styrelsemöten sker enligt beslut numera 1 gång per kvartal. 

 

6. Medlemsutveckling 

Vid årets början hade föreningen 554 st medlemmar och vid årets slut 542 st medlemmar. Det innebär att 

föreningen fortfarande är en av de större SPF-föreningarna i kommunen. 

 

7. Politik 

Samråd sker mellan kommunen och pensionärsorganisationerna genom Forum för pensionärsorganisationer 

knutet till Nämnden för Vård och Omsorg. Information ges i första hand om arbetet inom nämndens 

ansvarsområden. Forum pensionärsorganisationer har under året haft 4 st sammanträden. 

 

8. Avslutning 

Styrelsen vill rikta ett stort tack till våra ledare, funktionärer och medlemmar för engagemang och intresse 

under 2024. 

 

Vi vill också rikta ett tack till Kungsbacka kommun, Studieförbundet Vuxenskolan, Särö Pastorat, Särö Vård 

& Omsorgsboende och Länsförsäkringar Halland. 

 

Styrelsen vill också tacka för medlemmarnas förtroende under året och ser fram emot att även det kommande 

verksamhetsåret ska erbjuda meningsfulla aktiviteter och arrangemang som ger glädje, god gemenskap och 

trivsel. 

 

 

 

Styrelsen för SPF Seniorerna Vallda-Släp 

 

 

 

 



 

 

Thomas Glassell           Kenth Jendhammar Margaretha Sanne   

ordförande                                               v ordförande                                       sekreterare 

 

 

 

 

 

 

Barbro Sandberg              Kerstin Samuelsson                       Björn Wennman 

kassör                medlemssekreterare                ledamot 

 

 

 

 

 

 

Lena Jonsson                                        Göran Malmqvist                         Kjell Söderström 

ledamot                                                    ledamot              ledamot 

 

 

 

 

 

 

 

 


